
 

 

Protokół 

z obrad VIII Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 30 października 2024 r. 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 15 radnych 

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

• Wójt Gminy – Renata Kędzierska 

• Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

• Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

• Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

• Prawnik – Konrad Wypych  

• Kierownik GOPS – Magdalena Dołega 

• Kierownik ref. RI – Krzysztof Czerwiński 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 16:00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak; witam serdecznie 

wszystkich Państwa na VIII Sesji Rady Gminy Gostynin, witam przedstawicieli Urzędu w osobach Pani Wójt Renaty 

Kędzierskiej, Zastępcy Wójta Pana Pawła Goliszka, witam Skarbnika Gminy Panią Patrycję Rose, witam Sekretarza 

Gminy Panią Marzenę Bulińską, witam Kierownika GOPS Panią Magdalenę Dołęgę, witam naszego Adwokata Pana 

Konrada Wypycha, witam Pracowników Urzędu w osobach Pana Krzysztofa, Pana Jacka, witam Państwa Sołtysów, 

witam Państwa Radnych i oczywiście witam wszystkich naszych młodych sportowców którzy tu przybyli wraz  

ze swoimi rodzicami. Zanim przejdziemy do pierwszego punktu dzisiejszych obrad skorzystamy z okazji i Pani Wójt 

będzie miała ten zaszczyt wręczyć Wam wszystkim czyli najlepszym sportowcom Gminy Gostynin roku ubiegłego 

nagrody Wójta Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Renata Kędzierska: witam serdecznie Państwa, witam serdecznie naszych sportowców, 

rodziców, opiekunów, witam Pana Trenera. 

Wójt Gminy Gostynin Renata Kędzierska wraz z Przewodniczącym Rady Gminy Gostynin Kamilem Balcerzakiem  

z wielką satysfakcją i przyjemnością wręczyli nagrody, wyróżnienia i gratulacje za wysokie wyniki sportowcom 

roku 2023 z terenu naszej gminy i również Panu Trenerowi, gdzie na ten cel z budżetu przeznaczyliśmy 10.000,00zł. 

Nagrody były dla: Pani Anny Iwańskiej, dla trenera Łukasza Flejszera, dla Mai Iwańskiej, dla Zofii Tyszkiewicz, dla 

Tytusa Tarki, dla Klaudii Tyszkiewicz, dla Agnieszki Komorowskiej, wyróżnienia dla: Agaty Rękawieckiej, dla Zofii, 

Marii Węclewskiej. 

Wójt Gminy Gostynin Renata Kędzierska: bardzo się cieszymy, że grono naszych sportowców z terenu Gminy 

Gostynin powiększa się, to zapewne jest sukcesem i efektem waszej ciężkiej pracy, wytrwałości, zaangażowania, 

serdecznie dziękuję i gratuluję Trenerowi również Panu Łukaszowi Flejszerowi i życzymy dalszych sukcesów i tak 

żebyśmy tutaj się spotykali corocznie może jeszcze w większym gronie. Serdecznie dziękuję i gratuluje. 

Trener Łukasz Flejszer: ja powiem kilka słów od Uczniowskiego Klubu Sportowego „ZWOLEŃ-TEAM". Szanowni 

Państwo my też dostaliśmy podarunki więc też mamy od siebie żeby było radością, przyjemnością i tym 

niezwykłym szczęściem chcemy również Państwu podziękować bo Państwo też tutaj wspieracie nas, nie 

zapominam o Pani Marzenie Bulińskiej, Pani Skarbnik, nie zapominam o Państwu Radnym którzy wspierali nas  

w budowie toru wrotkarskiego i na ręce Pani Wójt dla Pani Renaty Kędzierskiej Wójta Gminy Gostynin  

za wspieranie działalności sportowej, za zaangażowanie w rozwijaniu sportów wrotkarskich, łyżwiarskich,  

za bezinteresowną pomoc bez której nie udałoby się nam osiągnąć wielu celów, przekazujemy taką pamiątkę 

uroczystą. Tak patrzę, że i Pan Przewodniczący też rozdawał nagrody to i dla Pana Przewodniczącego też 

pamiątkowe zdjęcie z fotkami z kilku treningów, wszystkiego dobrego. A my mili Państwo pozwólcie, że do 



 

 

Państwa skieruję kilka słów; Sport dla ludzi to jedna z dróg do rozwoju i samorealizacji, już w grudniu 29 grudnia 

2024 roku minie 9 lat od kiedy grupa pasjonatów wrotkarstwa rekreacyjnego i szybkiego postanowiła stworzyć  

w Szkole Podstawowej w Zwoleniu Uczniowski Klub Sportowy „ZWOLEŃ-TEAM”. Jego ideą było propagowanie 

dyscypliny sportu wśród dzieci, młodzieży a także osób dorosłych, a jednocześnie kształtowanie, wychowanie  

w duchu sportowej rywalizacji, zasad fair play, a także w ciężkim, mozolnym treningu łyżworolkarzy. Blisko 9 lat 

istnienia Klubu mozolnych codziennych treningów, oddawania ducha walki ponad średnio 30 zawodów w sezonie 

śmiało możemy stwierdzić iż jest to wspólne nasze święto, jak i nasze tak i Państwa bo nas wspieracie, 

nagrodzonych zawodników i tych którzy również nie otrzymali wyróżnień, nagród, instruktorów, rodziców, 

sympatyków sportów wrotkarskich. To także hołd, oddanie pasji i poświęcenie wspólnemu wysiłkowi fizycznemu. 

W imieniu zawodników chcę serdecznie Państwu podziękować za każde słowo wsparcia, wasza obecność podczas 

otrzymania dzisiejszych wyróżnień Anny, Mai, Zosi, Agaty to niezwykła przyjemność iż jesteście tutaj z nami, 

wspieracie nas za każde cenne słowo. Dziękuję utalentowanym zawodnikom za nieustającą pracę i poświęcenie 

które pomogły naszemu Klubowi osiągnąć liczne sukcesy przez te wszystkie lata, a tych lat blisko będzie 9. 

Rodzicom dziękuję za Wasze wsparcie i poświęcenie, nie osiągnęli byśmy wszystkich wspólnych celów bez Was. 

Dziękuję za Waszą miłość i zaangażowanie w rozwijaniu talentów waszych dzieci. Wielkie podziękowanie kieruje 

do Władz Gminy Gostynin za wsparcie i zaangażowanie w rozwijaniu sportu wielu dyscyplin, nie tylko sportów 

wrotkarskich ale i jak tu Pani Wójt powiedziała, nowe sporty się pojawiają i kibicujemy również i Klubowi 

Taekwondo – do Hwarang, także tu są bardzo duże osiągnięcia i gratuluje również i tym zawodnikom. 9 lat Klubu 

istnienia to historia pasji, poświęcenie i wspólne dążenie do wspólnego sukcesu, uważam że razem udało nam się 

zrealizować starogrecki ideał „Kalos kai agathos” czyli to co piękne, to co dobre  i życzymy sobie aby w Gostyninie 

powstał 200 metrowy tor, taki certyfikowany na którym byśmy rozgrywali Mistrzostwa torowe, Mistrzostwa 

Polski, Torowe Puchary Polski i Mistrzostwa Europy. Ja z tego miejsca serdecznie dziękuję za tor który powstał  

w Gminie Gostynin, ten tor funkcjonuje już 1,5 roku, jest on też bezpieczny ponieważ ma odpowiednie bandy za 

które tutaj serdecznie dziękuję, za każde słowo też wsparcia Panu Zastępcy Wójta Panu Goliszkowi serdecznie 

dziękuję, ukłony tutaj kieruje. Życzę również nam i wszystkim aby Klubowe doświadczenia i sukcesy były 

katalizatorem naszego życia, niech wrotkarstwo w Gminie Gostynin dalej podąża do mety przeznaczenia które 

nazywa się sukces i szczęście. Serdecznie dziękuję w imieniu nagrodzonych wszystkich zawodników. 

Wójt Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. 

(Z Sali posiedzeń wyszli sportowcy wraz ze swoimi rodzicami i trenerem) 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: wracamy do porządku obrad, przechodzimy do pkt. 1-go 

tego porządku obrad, stwierdzam prawomocność obrad na podstawie listy obecności i moje zapytanie do Państwa 

Radnych a także Pani Wójt czy do przedstawionego, przesłanego Państwu Radnym porządku obrad są jakieś 

wnioski bądź propozycje zmian? 

Wójt Gminy Gostynin Renata Kędzierska: proszę o usunięcie z porządku obrad pkt. Podjęcie uchwały w sprawie: 

utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy i w miejsce tego pkt. proszę o wprowadzenie 

pkt. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Baby Dolne – Rybne w sprawie przyznania 

środków z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję, czy są jeszcze jakieś inne wnioski bądź propozycje 

zmian do porządku obrad? Brak 

Radni porządek obrad wraz z zdjęciem pkt 7 i wprowadzeniem nowego pkt zaopiniowali pozytywnie  

15 głosami za. 

Radni ww. porządek obrad z wprowadzonymi zmianami zaopiniowali pozytywnie 15 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: Sprawozdanie Wójta z działalności za okres 

międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Renata Kędzierska Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, przedstawiam sprawozdanie  

z działalności Wójta za okres międzysesyjny to jest 27 września 2024 r. do 29 października 2024 r. 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado: wydałam 21 zarządzeń w tym okresie, od nr 180 do nr 200. 

W tym okresie odbyłam 16 spotkań poza Urzędem Gminy: 



 

 

1. W dniu 27 września brała udział w Narodowym Czytaniu „Kordiana” Juliusza Słowackiego  

w Sokołowie. 

2. W dniu 30 września uczestniczyłam w posiedzeniu Zarządu Lokalnej Grupy Działania- Aktywni Razem w Gąbinie. 

3. W dniu 6 października, uczestniczyłam w 18 Festiwalu Folkloru i Kultury Ziemi Kujawskiej i Mazowieckiej  

„Od Kujawiaka do Oberka” w Łącku. 

4. Dnia 8 października podpisałam umowę z Powiatem Gostynińskim na dofinansowanie odwodnienia drogi 

powiatowej w m. Białotarsk. 

5. Dnia 9 października podpisane zostało porozumienie z Państwowym Gospodarstwem Leśnym Lasy Państwowe 

reprezentowanym przez Jacka Liziniewicza Nadleśniczego Nadleśnictwa Gostynin w sprawie realizacji zadania pn. 

II etap przebudowy odcinka drogi publicznej w m. Sierakówek. 

6. W dniu 10 października uczestniczyłam w jubileuszu 45 lecia istnienia Gostynińsko - Włocławskiego Parku 

Krajobrazowego. 

7. W dniu 12 października uczestniczyłam w 65 leciu Koła Gospodyń Wiejskich w Sierakówku. 

8. Dnia 13 października brałam udział w Zawodach Wędkarskich o Puchar Wójta Gminy Gostynin  

i Stowarzyszenia „PRO FISHING & SPORT, które odbyły się nad Zalewem  Piechota. 

9. W dniu 11 października na zaproszenie Starosty Gostynińskiego, uczestniczyłam w Powiatowym Dniu Edukacji 

Narodowej. 

10. W dniu 15 października uczestniczyłam  w 14 edycji Forum Rozwoju Mazowsza, które odbyło się  

w Warszawie. Spotkanie było organizowane przez Mazowiecką Jednostkę Wdrażania Programów Unijnych. 

11. W dniu 18 października odbyło się uroczyste spotkanie z okazji Dnia Edukacji Narodowej  

podczas którego wręczyłam nagrody wyróżnionym dyrektorom. 

12. W dniu 21 października w Zamku Gostynińskim odbyło się spotkanie z Wojewodą Mazowieckim, którego 

głównym tematem było bezpieczeństwo społeczności lokalnych. 

13. W dniu 26 października uczestniczyłam w uroczystości przekazania nowego samochodu strażackiego dla OSP 

Solec. 

14. W dniu 27 października uczestniczyłam w uroczystych obchodach XV Dnia Seniora w Białotarsku. 

15. Również dnia 27 października uczestniczyłam w wydarzeniu dot. Promocji aktywności sportowej, 

organizowanego przez DARTE CLUB H99 - Trafiaj do celu, zamiast być celem. 

16. W dniu 29 października uczestniczyłam w Mazowieckim Forum Wymiany Doświadczeń w Zegrzu. 

I. W zakresie Referatu Finansowego 

1. Wydano 41 decyzji w sprawie zmiany wymiaru podatków na rok 2024.  

2. Wydano 21 decyzji w sprawie określenia zaległości podatkowych w sprawie podatku od środków 

transportowych.  

3. Wydano 1 postanowienie w spawie umorzenia zaległości podatkowych w podatku od spadków  

i darowizn na kwotę 308,00 zł.   

4. Wydano 4 decyzje w sprawie określenia wysokości nadpłaty w podatku.   

W zakresie spraw oświatowych: 

1. W dniu 2 października wydano decyzję o przyznaniu stypendium o charakterze socjalnym  

dla 62 uczniów zamieszkujących teren Gminy Gostynin na kwotę 47.179,00 zł. 

2. W związku ze wzrostem zadań szkolnych i pozaszkolnych w roku 2024 w dniu 10 października został złożony za 

pośrednictwem formularza aplikacyjnego w systemie SIO wniosek o przeliczenie wzrostu przez MEN na podstawie 

danych wprowadzonych do systemu informacji oświatowej.  

3. W dniu 16 października przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie informację o zerowym zapotrzebowaniu 

na środki z Funduszu Pracy na dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianych pracowników do końca roku 

2024 w związku z nieposiadaniem zawiadomień o zawartych przez pracodawców umowach z młodocianymi.  

Nie wpłynęły także żadne wnioski. 

4. W dniu 18 października wpłynął wniosek dyrektora szkoły o dofinansowanie formy doskonalenia zawodowego. 

5. W dniu 21 października wpłynął wniosek o pomoc zdrowotną dla emerytowanego nauczyciela. 

6. W dniu 22 października przesłano do ZNP, NSZZ „Solidarność”, WZZ „Forum-Oświata” wniosek organu 

prowadzącego o wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany UCHWAŁY NR 537/XLIX/2023 Rady Gminy 



 

 

Gostynin z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród nauczycielom szkół 

prowadzonych przez gminę Gostynin za osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. 

7. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla Szkoły Podstawowej  

w Białotarsku, Szkoły Podstawowej w Emilianowie, Szkoły Podstawowej w Lucieniu, Szkoły Podstawowej  

w Sierakówku, Szkoły Podstawowej w Solcu, Szkoły Podstawowej w Teodorowie, Szkoły Podstawowej w Zwoleniu. 

Aneksy do arkusza organizacyjnego zostały wprowadzone ze względu na przydział godzin nauczycielom w związku 

z orzeczeniami o potrzebie kształcenia specjalnego oraz w związku z nieobecnością nauczyciela nauczania 

przedmiotu. 

8. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół z terenu Gminy Gostynin. 

II. W zakresie zagospodarowania przestrzennego 

1. Wydano 27 decyzji o warunkach zabudowy, 84 projekty decyzji jest w uzgodnieniach. 

2. Wydano 2 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 6 projektów decyzji jest 

w uzgodnieniach. 

3. Wydano 3 decyzje zmieniające warunki zabudowy. 

4. Wydano 3 decyzje o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy. 

5. Wydano 8 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego. 

6. Wydano 45 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 8 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi. 

8. Wydano 2 decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia. 

III. W zakresie Referatu Geodezji, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa  

1. Wpłynęło 11 wniosków o zatwierdzenie projektu podziału nieruchomości. 

2. Wydano 6 decyzji zatwierdzających projekt podziału nieruchomości oraz 1 decyzję odmawiającą zatwierdzenia 

projektu podziału nieruchomości. 

3. Wydano 1 postanowienie dot. wszczęcia postępowanie w sprawie rozgraniczenia nieruchomości. 

4. Wydano 1 decyzję odmawiającą wydania decyzji nakazującej przywrócenie stosunków wodnych do stanu 

poprzedniego.  

5. Sporządzono wykaz nieruchomości przeznaczonych pod dzierżawę w m. Skrzany oraz 2 wykazy nieruchomości 

przeznaczonych do oddania w użyczenie w m. Białe i Józefków. 

6. Sporządzono dokumentację związaną przejęciem na podstawie decyzji zatwierdzających podziały 

nieruchomości 8 działek w m. Ruszków. Działki przeznaczone pod poszerzenie drogi gminnej.  

7. Wydano 10 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

8. Wydano 2 informacje o nadanym numerze porządkowym budynku. 

9. Wydano 4 oświadczenia o pracy w gospodarstwie rolnym. 

10. Wydano 1 postanowienie odmawiające wydania zaświadczenia potwierdzającego okresy pracy  

w gospodarstwie rolnym. 

11. Wydano 1 zaświadczenie potwierdzające okresy pracy w gospodarstwie rolnym. 

12. Nabyto działkę o nr ewid. 59/3 w miejscowości Leśniewice. 

13. Dokonano 32 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych oraz 1 oględzin drzew 

rosnących w pasie drogowym.  

14. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usuniecie drzew dla Centralnego Biura Antykorupcyjnego. 

15. Udzielono odpowiedzi na 1 wniosek o udostępnienie informacji publicznej. 

16. Przyjęto 12 wniosków o zmianę przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2024. 

17. Prowadzona jest aktualizacja listy osób oczekujących na przydział lokalu z zasobów mieszkaniowych gminy 

Gostynin. 

IV. W zakresie Referatu Rozwoju Gospodarczego 

I. Zamówienia publiczne 

1. Wszczęte zostało postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji 

na ubezpieczenie Gminy Gostynin. 



 

 

2. Wszczęte zostało postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego  

na zadanie pn. „Odebranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych, rekreacyjno – wypoczynkowych i PSZOK zlokalizowanych na terenie Gminy Gostynin”. 

3. Unieważnione zostało postępowanie na zadanie pn. „Umeblowanie pomieszczeń w budynku Urzędu Gminy 

Gostynin przy ul. Bierzewickiej 50”. Cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwoty jakie zamawiający zamierzał 

przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. 

4. Podpisana została umowa na przedmiot zamówienia pn. „Dostawa olej napędowego do zbiornika” (Gminnego 

Zakładu Komunalnego w Solcu) na kwotę - 319 775,40 zł. 

5. Podpisana została umowa na przedmiot zamówienia pn. „Zakup oleju napędowego i benzyny  

z dystrybutorów na stacji paliw” na kwotę – 223 370,00 zł. 

6. Podpisana została umowa na przedmiot zamówienia pn. „Zakup i montaż lamp solarnych ulicznych w celu 

doświetlenia dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin” na kwotę – 202 499,73 zł. 

7. Podpisana została umowa na zadnie pn. „Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody  

w m. Krzywie” na kwotę - 5 982 000,00 zł. 

8. Podpisana została umowa na zadanie pn. „Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody  

w m. Kozice” na kwotę - 4 628 000,00 zł. 

II. Inwestycje realizowane w ramach budżetu i funduszy sołeckich 

1. Podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowej w ramach budowy elementów małej 

architektury – plac zabaw oraz siłownia w m. Mysłownia Nowa. 

2. Podpisano umowę na realizację zadania pn.: „Budowa świetlicy wiejskiej w m. Rogożewek (działka będąca 

własnością gminy)”. 

3. Podpisano umowę na realizację zadania pn.: „Budowa budynku z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa  

w m. Nagodów (działka będąca własnością gminy)”. 

4. Podpisano umowę na dostawę i montaż altany drewnianej w ramach realizacji zadania  

pn.: „Wykonanie zadaszeń przy świetlicy wiejskiej w m. Podgórze (budynek w użyczeniu gminy)”. 

5. Podpisano umowę na wykonanie i dostawę mebli do altany w m. Mysłownia Nowa w ramach realizacji zadania 

pn.: „Zakup mebli do altany (stoły, ławki) na działkę gminną 4/10 w m. Mysłownia Nowa”. 

6. Podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla wykonania instalacji 

wodociągowej przeciwpożarowej w budynku Szkoły Podstawowej w Białotarsku. 

7. Podpisano umowę o przyłączenie do sieci elektroenergetycznej obiektu świetlicy wiejskiej  

w m. Rogożewek. 

8. Uzyskano pozwolenie na użytkowanie świetlicy wiejskiej w m. Zaborów Stary. 

9. Wystąpiono do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego z wnioskiem o pozwolenie na użytkowanie 

obiektu świetlicy wiejskiej w m. Budy Kozickie. 

10. Dokonano zgłoszenia do Starosty Gostynińskiego budowy zbiorników na nieczystości ciekłe przy 

wielorodzinnym budynku gminnym w m. Józefków nr 24. 

11. Trwają prace związane z realizacją zadania przetargowego pn.: „Zakup i montaż lamp solarnych ulicznych  

w celu doświetlenia dróg na terenie Gminy Gostynin”- w ramach funduszy sołeckich sołectw: Baby Dolne - Rybne, 

Białe- Antoninów, Gorzewo- Marianów, Józefków, Kiełpieniec – Mniszek - Skoki, Legarda, Sałki - Lipa -Ruszków, 

Solec - Wrząca, Stefanów oraz Zwoleń zostanie zamontowanych łącznie 28 sztuk lamp solarnych na terenie gminy 

Gostynin. 

12. Opracowano dokumentację projektową w ramach realizacji zadania pn.: „Modernizacja garażu  

w zakresie bramy garażowej z opracowaniem dokumentacji projektowej - OSP Sokołów (budynek będący 

własnością gminy)”. 

13. Złożono zamówienie na zakup, dostawę i montaż budynków gospodarczych w sołectwach: 

- Krzywie w ramach realizacji funduszu sołeckiego pn.: „Zakup i montaż budynku gospodarczego  

w m. Krzywie na działce gminnej w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Krzywie”. 

- Budy Kozickie w ramach realizacji funduszu sołeckiego pn.: „Zakup i montaż budynku gospodarczego w m. Budy 

Kozickie na działce gminnej”. 



 

 

III. Inwestycje drogowe (realizowane w ramach budżetu i funduszy sołeckich. 

1. Zakończono roboty związane z realizacją zadania pn.: „Rozbudowa drogi gminnej w m. Budy Kozickie - poprawa 

infrastruktury drogowej na terenie gminy”. 

2. Zakończono realizacją zadania pn.: „Modernizacją drogi dojazdowej do gruntów rolnych (droga wewnętrzna)  

w m. Gulewo”- przesłano dokumenty rozliczenia dotacji. 

3. Wyłoniono wykonawcę dla realizacji zadania pn.: „Modernizacja drogi wewnętrznej w m. Lucień” (zapytanie 

ofertowe). 

IV. Inne działania Referatu Rozwoju Gospodarczego 

1. Zawarto 10 umów na prowadzenie robót i umieszczenie w pasach dróg wewnętrznych urządzeń niezwiązanych 

z drogą. 

2. Wydano 8 decyzji na prowadzenie robót i umieszczenie w pasach dróg publicznych urządzeń niezwiązanych  

z drogą. 

3. Wydano 1 decyzje na lokalizację zjazdu z drogi gminnej publicznej. 

V. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

• Wpłynęło 21 wniosków dotyczących wpisania, zmiany, zawieszenia lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji 

Działalności Gospodarczej, 

• Przyjęto 11 wniosków dotyczących zastrzeżenia nr pesel, 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

• urodzeń  – 5 

• zgonów – 15 

• zameldowań na pobyt stały – 27 

• zameldowań na pobyt czasowy – 12 

• wymeldowania z pobytu stałego – 36 

• wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 30 

• udostępnienie danych osobowych – 6 

dowody osobiste  

• przyjęcie wniosków dowodowych – 93 

• wydanie dowodu osobistego – 101 

• unieważnienie dowodów osobistych – 119 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

• Dnia 30 września odbyło się posiedzenia Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

• Rozpatrzono ogółem 8 wniosków w przedmiocie uzależnienie od alkoholu, 

• Skierowano 3 wnioski do Sądu Rejonowego w Gostyninie o zastosowanie obowiązku poddania się leczeniu 

odwykowemu. 

VI. W zakresie Promocji i Funduszy Pomocowych 

• Podjęcie działań przygotowawczych do organizacji Gminnego Przeglądu Pieśni i Piosenki Patriotycznej  

„Ku Pamięci” w Sierakówku. 

• Złożenie sprawozdania z realizacji zadania pn.: „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych  

w m. Gulewo”. 

• Ogłoszenie konkursu fotograficznego „Gmina Gostynin w obiektywie – cztery pory roku”. 

• Publikacja informacji na stronie internetowej gminy. 

VII. W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

• Wpłynęło 56 deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, (w tym  

26  pierwszych, 20 zmieniających, 1 korekta, 9 zerujących); 

• Wysłano 26 zawiadomień z informacją o numerze rachunku bankowego po złożeniu przez właściciela 

nieruchomości pierwszej deklaracji; 

• Wpłynęło 5 zgłoszeń do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków; 



 

 

• Przyjęto i wprowadzono do Centralnej Ewidencji Emisyjności budynków 18 deklaracji dotyczących źródeł ciepła 

i źródeł spalania paliw oraz 14 deklaracji o wymianie bądź instalacji dodatkowych źródeł ciepła. 

• Wpłynęły 4 sprawozdania kwartalne od podmiotów prowadzących działalność w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 

Gostynin. 

• Wpłynęło po wezwaniu: 

- 11 dowodów uiszczenia opłaty za odbiór odpadów pochodzących z prowadzonej działalności,  

- 1 oświadczenie. 

• Wydano 1 decyzję o rozłożeniu na raty zaległości w opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w kwocie 2 021,95 zł. 

• W związku z prowadzoną egzekucją zaległości wystawiono: 

- 14 wezwań na łączną kwotę 2 900,00 zł; 

- 18 upomnień na łączną kwotę 12 960,85 zł; 

- 19 tytułów wykonawczych na łączną kwotę 34 462,14 zł; 

W 2024 roku na poczet wystawionych tytułów wykonawczych, Urząd Skarbowy wyegzekwował  

i przekazał kwotę 77 736,77 zł.  

• Wygenerowano i wydano 60 kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków na odpady komunalne  

dla właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Gostynin; 

• Wysłano 27 wezwań do złożenia deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

których właściciele nie złożyli deklaracji w ustawowym terminie.  

• Wysłano do Wykonawcy 19 zgłoszeń: 11 dotyczących wstawienia pojemników mieszkańcom,  

oraz 8 dotyczących braku odbioru odpadów.  

• W zakresie referatu przygotowano dokumentację do przetargu na „Odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z terenu nieruchomości zamieszkałych, rekreacyjno-wypoczynkowych i PSZOK na 2025 rok. 

• Wysłano do Wykonawcy pismo z informacją dotyczącą wstawienia pojemników na PSZOK.  

W dniu 3 października pojemniki, zgodnie z określonymi wymogami, zostały wstawione na teren organizowanego 

PSZOK-u w Solcu.  

• Przeprowadzono oględziny miejsc składowania odpadów w miejscach do tego nie przeznaczonych  

w miejscowościach: Strzałki, Podgórze, Gaśno, Gorzewo, Bierzewice i Zaborów Nowy. Wezwano właścicieli 

nieruchomości do uprzątnięcia odpadów.  

• Zorganizowano odbiór foli pochodzących z działalności rolniczej dla rolników z terenu Gminy Gostynin.  

Na podstawie przygotowanego harmonogramu w dniach 23,24 i 25 października pracownicy referatu Gospodarki 

Odpadami przyjmowali oraz pilnowali aby folie przywiezione przez rolników na teren Gminnego Zakładu 

Komunalnego z siedzibą w Solcu były odpowiednio posegregowane. 

Chęć oddania  folii zadeklarowało 83 rolników w łącznej ilości 60 488 Mg.  

Nieodpłatny odbiór folii zapewnia firma KORNEKS surowce wtórne.  

• Przeprowadzono 6 kontroli dostarczonych przez właścicieli nieruchomości dokumentów tj. umowy  

i dowodów potwierdzających odbiór nieczystości ciekłych lub osadów z osadników instalacji przydomowych.  

Z każdej kontroli sporządzono protokół dla każdej ze stron.  

• Sporządzono i przesłano do Wykonawcy comiesięczne zestawienie z wykazem nieruchomości  

z których należy odebrać odpady komunalne. 

• Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-wypoczynkowych  

w miesiącach: 

- sierpień wyniosła – 285,42 Mg. Dokonano rozliczenia i wysłano do Wykonawcy informację o kwocie należnej  

na kwotę 298 195,78 zł,,  

- wrzesień wyniosła – 242,28 Mg. Dokonano rozliczenia i wysłano do Wykonawcy informację  

o kwocie należnej na kwotę 253 487,12 zł. 

• W zakresie Punktu konsultacyjno-informacyjnego „Czyste Powietrze”:  



 

 

• W miesiącu październiku udzielono mieszkańcom z terenu Gminy Gostynin 40 konsultacji  

w zakresie otrzymania dotacji na wymianę kopciucha z Programu „Czyste Powietrze” oraz rozdano  

50 ulotek informacyjnych.  

• Za pośrednictwem puntu konsultacyjnego w okresie III kwartału złożono:  

- 30 wniosków o dofinansowanie na wymianę źródła ciepła w ramach programu czyste powietrze, oraz rozliczono 

14 wniosków o płatność. 

WFOŚiGW w Warszawie wypłacił beneficjentom z terenu gminy Gostynin w 2024 dofinansowanie na łączną 

kwotę: 241 457,13 zł.  

Kwota wypłacona na terenie gminy od początku istnienia programu Czyste Powietrze: 8.622.129,63 zł.                                 

Opieka nad zwierzętami: 

• Do Referatu Gospodarki Odpadami wpłynęło jedno zgłoszenie odnośnie bezpańskich zwierząt, pies został 

odłowiony i zabezpieczony w Zakładzie Komunalnym w Solcu.  

Referat Gospodarki Odpadami udostępnia informacje na stronie Gminy Gostynin o poszukiwanych właścicielach 

odłowionych zwierząt. Dzięki tym działaniom w ostatnim czasie udało się przekazać do adopcji dwa psy, które 

znalazły nowy dom. 

Do Referatu Gospodarki Odpadami na bieżąco wpływają zgłoszenia o sprawdzenie dobrostanu zwierząt oraz 

warunków ich bytowania. Wizytacje nie wykazują żadnych nieprawidłowości, zwierzęta przebywają w dobrych 

warunkach i są w dobrym stanie. 

• Kwota wydana na kastracje i sterylizacje zwierząt współfinansowanych z budżetu Województwa Mazowieckiego  

z programu ,,Mazowsze dla Zwierząt’’ – 2024 r. wynosi 38.150,00 zł.  

• Wydano 105 akceptacji na zabiegi, z dofinansowania skorzystali właściciele 12 kocurów, 44 kotek,  

17 psów oraz 32 suk. 

• Gmina Gostynin dofinansowała również do zabiegu kastracji i sterylizacji w wysokości 50% kwoty zabiegu  

52 psów i kotów. 

Łączną suma zwierząt, która otrzymała pomoc od gminy: 157.  

W zakresie referatu na bieżąco odbywa się obsługa interesantów. 

VIII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 2 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

2. Przyjęto 45 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 45 decyzji. 

3. Przyjęto 67 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na żywność oraz 

wydano 67 decyzji. 

4. Przyjęto 7 zgłoszeń o pomoc w formie gorącego posiłku w szkole. 

5. Przyjęto 5 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłku stałego. 

6. Przeprowadzono weryfikację 8 zasiłków stałych. 

7. Wydano 17 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o niepełnosprawności. 

8. Wydano 10 zaświadczeń o korzystaniu z pomocy społecznej. 

9. Wysłano 15 pism do Policji oraz 4 do Sądu. 

10. Udzielono 10 porad prawnych. 

11. Odbyło się 1 posiedzenie Zespołu Interdyscyplinarnego związane z procedurą Niebieskiej Karty. 

12. Odbyło się 28 spotkań grup diagnostyczno-pomocowych związanych z procedurą Niebieskiej Karty. 

13. Na terenie Gminy Gostynin objęto procedurą Niebieskiej Karty 27 rodzin. 

14. Wydano 1 skierowanie do Środowiskowego Domu Pomocy. 

15. Przeprowadzono 5 wywiadów alimentacyjnych osób zobowiązanych na rzecz osób ubiegających się o pomoc 

w innych ośrodkach. 

16. Wydano 3 wnioski o wgląd w sytuacje rodziny do Sądu. 

17. Wydano 7 wniosków o udostępnienie danych osobowych do innych Instytucji. 

18. Wysłano 2 zawiadomienia o wszczęciu postępowania dla dzieci – dotyczy odpłatności w DPS. 

19. Świadczono pracę socjalną dla 53 rodzin. 

20. Wydano 3 decyzje na składkę zdrowotną. 

21. Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto 2 wnioski. 



 

 

22. Przyjęto 43 wnioski i wydano 43 zaświadczenia o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza złożyć wniosek  

o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej lub 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

23. Świadczenia rodzinne: 

• Przyjęto 47 wniosków 

• Wydano 94 decyzje 

• Wystawiono  21 zaświadczeń 

• Wypłacono 271 zasiłków pielęgnacyjnych, 15 świadczeń rodzicielskich, 59 świadczeń pielęgnacyjnych,  

11 nowych świadczeń pielęgnacyjnych, jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dla 1 osoby, specjalny zasiłek 

dla opiekuna dla 6 osób. 

24. Fundusz alimentacyjny: 

• Wypłacono dla 71 osób, 

• Przyjęto 11 wniosków i wydano 25 decyzji na nowy okres zasiłkowy i 3 decyzje na stary okres zasiłkowy 

• Wysłano 22 zawiadomienia do dłużników alimentacyjnych o przyznanych świadczeniach 

• Wysłano 40 wniosków do Komornika Sądowego w sprawie przyłączenia się do postępowania egzekucyjnego 

• Wysłano 25 wniosków do organów właściwych dłużników alimentacyjnych o podjęcie działań wobec dłużników 

alimentacyjnych 

• Wysłano 17 wezwań o przeprowadzenie wywiadu alimentacyjnego 

• Przeprowadzono 2 wywiady alimentacyjne 

• Wysłano 4 wnioski do komornika o ustalenie adresu zamieszkania 

25. Złożono 9 wniosków o dodatek mieszkaniowy, wydano 9 decyzji. 

26. W ramach Lokalnego Punktu Pomocy Pokrzywdzonym Przestępstwem przyjęto 8 osób. 

-  4 osobom udzielono pomocy prawnej 

-  6 osobom udzielono pomocy psychologicznej 

- 4 osobom udzielono pomocy finansowej 

27. Przyjęto 1279 wniosków na „Bon Energetyczny” 

28. Na bieżąco sporządza się zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania  

i informacje. 

IX. W zakresie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu 

1. Statystyka udostępnień księgozbioru. 

Odwiedziny w Bibliotece - 803 użytkowników 

Wypożyczenia - 1207 woluminów 

Odwiedziny w czytelni - 20 czytelników 

Udostępnienia księgozbioru na miejscu - 36 woluminów 

Udzielone informacje biblioteczne - 26 

Wypożyczono 19 gier planszowych, na miejscu 27 gier 

Zakupiono ze środków własnych 165 woluminów 

27 września odbyła się 13 odsłona Narodowego Czytania. W tym roku czytany był „Kordian” Juliusza Słowackiego. 

Do udziału w tym wydarzeniu zostali zaproszeni; Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, Wójt poprzedniej kadencji  

p. Edmunda Zielińskiego z małżonką, radni, uczniowie z terenu Gminy Gostynin, dyrektorzy, opiekunowie.  

Pani Dyrektor dziękuje za udział i zaprasza za rok. 

11 października wszystkie placówki biblioteczne zorganizowały lekcje biblioteczne, spotkania  

z książką i jej bohaterami, by uczestniczyć w Nocy Bibliotek - ogólnopolskiej akcji promującej MOC bibliotek   

i czytelnictwa. Ogółem uczestniczyło 89 osób. 

Wszystkie biblioteki uczestniczyły również w akcji Ogólnopolski Dzień Czytania – w którym uczestniczyło 143 

dzieci. 

X. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

I. Dział instalacyjno-budowlany: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 



 

 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Wykaszanie terenów przy świetlicach, przystankach i szkołach na terenie Gminy Gostynin oraz boiska 

sportowego w m. Lucień, 

4. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej na terenie Gminy Gostynin, 

5. Równanie wraz z wałowaniem dróg gminnych w ramach bieżącego utrzymania w m. Choinek, Nagodów, 

Rumunki, Łokietnica, Stefanów, Emilianów, Rębów, Krzywie, Jastrzębia, Osiny, Strzałki, 

6. Wymiana przepustu drogowego pod drogą gminną w m. Mysłownia Nowa, 

7. Budowa odcinka sieci wodociągowej w miejscowości Sierakówek-Kleniew – c.d. 

8. Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Zwoleniu – c.d. 

9. Malowanie altany drewnianej na działce gminnej w m. Mysłownia Nowa, 

10. Malowanie konstrukcji drewnianej zadaszenia tarasu przy świetlicy gminnej w m. Solec, 

11. Utwardzenie terenu kostką betonową przy świetlicy wiejskiej w m. Solec,  

12. Wykonanie parkingu z kostki betonowej dla osób niepełnosprawnych przy świetlicach gminnych  

w m. Budy Kozickie i Bierzewice,  

13. Remont zabytkowego budynku Szkoły Podstawowej w Lucieniu tj. wydzielenie sali wygłuszającej, 

14. Naprawa oraz malowanie elewacji budynku świetlicy gminnej w m. Podgórze. 

II. Dział eksploatacyjny: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, Rębów, 

Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

7. Wykaszanie terenów zielonych na stacjach uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków, 

8. Konserwacja wylotów i odmulanie odcinków rowów wód popłucznych przy stacjach w m. Lucień, Bierzewice, 

Kozice, Sieraków,  

9. Konserwacja dna i skarp rzek oraz wylotów ścieków oczyszczonych przy oczyszczalniach  

w m. Sokołów, Lucień, Białotarsk, 

10. Wymiana wodomierzy na terenie m. Dąbrówka, 

11. Wymiana pokrycia dachu na budynku SUW w Bierzewicach. 

To wszystkie informacje, w razie pytań udzielę odpowiedzi. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję Pani Wójt, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

zapytania co do przedstawionego sprawozdania? Brak 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: odczytał: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

nr 588/LV/2023 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 grudnia 2023 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gostynin. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, najważniejsze zmiany które zostały dokonane 

w Uchwale Budżetowej roku 2024. Jeśli chodzi o Dochody bieżące; Dochody od osób prawnych, od osób 

fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 

zwiększamy dochody bieżące o kwotę 14.421,39zł,  z tytułu wpływów z podatku od czynności cywilnoprawnych. 

W zakresie Różnych rozliczeń finansowych zwiększamy dochody bieżące dotyczące środków z Funduszu Pomocy 

na finansowanie lub dofinansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy o kwotę 4952,00zł, 

z przeznaczeniem na dodatkowe zadania oświatowe związane z kształceniem wychowaniem i opieką nad dziećmi 

uczniami będącymi obywatelami Ukrainy o których mowa w art. 50 ust. 1 pkt 2 ustawy o pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. W zakresie Rodziny; Świadczeń rodzinnych, 

świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz składek na ubezpieczenie emerytalne i rentowe z ubezpieczenia 

społecznego, w wyniku analizy planu finansowego dokonujemy zmniejszenia planu dochodów bieżących o kwotę 



 

 

130.000,00zł, z tytułu dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych gminie ustawami, mowa tutaj jest o dochodach z tytułu zwrotu zaliczki alimentacyjnej i funduszu 

alimentacyjnego. W zakresie Karty Dużej Rodziny zwiększamy dochody bieżące  w ramach dotacji otrzymanej   

z budżetu państwa na realizację zadań bieżących  z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

gminie ustawami i to zwiększenie wynosi 92,00zł zgodnie z decyzją Wojewody Mazowieckiego. Łączna kwota 

zmniejszeń Dochodów bieżących wynosi 139.377,39zł. W zakresie Dochodów majątkowych: Infrastruktura 

wodociągowa wsi, dokonujemy zmniejszenia dochodów majątkowych o kwotę 400.000,00zł, w ramach środków 

otrzymanych z Rządowego Funduszu Polski Ład; Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań 

inwestycyjnych, środki te zostały przeniesione na rok 2025, mowa tutaj o zadaniach „Przebudowa i rozbudowa 

stacji uzdatniania wody w m. Krzywie i w m. Kozice”. W zakresie Gospodarki gruntami i nieruchomościami 

dokonujemy zmniejszenia planu dochodów majątkowych o kwotę 890.000,00zł, i dotyczy to wpłat z tytułu 

odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania wieczystego nieruchomości. W zakresie Pozostałych 

zadań w zakresie polityki społecznej – Pozostała działalność następuje zmniejszenie dochodów majątkowych  

o kwotę 3.612.12zł, w ramach środków otrzymanych z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 

Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych i mowa tutaj o zadaniu „Budowa i modernizacja infrastruktury 

społecznej”. Łączna kwota zmniejszeń Dochodów majątkowych wynosi 1.293.612,12zł. W zakresie Wydatków 

bieżących – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę – dostarczanie wody, łączna kwota 

zmniejszenia wynosi 43.100,00zł. Jeśli chodzi o Transport i łączność – Drogi publiczne gminne dokonujemy 

zwiększenia planu wydatków bieżących ogółem o kwotę 338.490,81zł, na zakup materiałów i wyposażenia, w tej 

kwocie znajduje się kwota zwiększenia wydatków bieżących Urzędu Gminy na łączną kwotę 308.490,81zł  

i zwiększenie wydatków Gminnym Zakładzie Komunalnym z siedzibą w Solcu na kwotę 30.000,00zł. Mowa tutaj 

właśnie o dodatkowych środkach które przeznaczymy na zakup kruszywa i również tutaj zmiany dotyczą funduszy 

sołeckich sołectwa Białe Antoninów oraz Kiełpieniec Mniszek Skoki. Jeśli chodzi o Gospodarkę mieszkaniową – 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami tutaj zmiany dotyczą  zwiększenia o łączną kwotę 3.526,27zł, na 

zakupie materiałów i wyposażenia i dotyczy to zmian dokonanych w funduszach sołeckich sołectwa Krzywie, 

sołectwa Legarda, sołectwa Zwoleń. Jeśli chodzi o Administrację publiczną i wydatki bieżące na Urzędy gmin, 

miast i miast na prawach powiatu w ramach aktualizacji planu finansowego następuje zwiększenie wydatków 

bieżących o kwotę; 22.000,00zł, z tyt. wpłat na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

50.000,00zł, z tyt. zakupu usług pozostałych i 2.000,00zł, z tyt. podróży służbowych krajowych. Jeśli chodzi  

o Promocję jednostek samorządu terytorialnego następuje zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 451,43zł,  

z tyt. zakupu usług pozostałych i mowa jest tu o zmianie funduszu sołeckiego sołectwa Rębów. Jeśli chodzi  

o Bezpieczeństwo publiczne i ochronę przeciwpożarową – Ochotnicze straże pożarne w wyniku analizy planu 

finansowego dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 8.000,00zł, na różne wydatki na rzecz osób 

fizycznych, 30.500,00zł, na zakup materiałów i wyposażenia, przy czym w tej kwocie jest  również zawarta kwota 

10.500,00zł, która dotyczy zmiany w funduszu sołeckim sołectwa Zaborów Nowy – Huta Zaborowska. Jak również 

zwiększenie wydatków na różne opłaty i składki o wartość 17.977,00zł. Dokonujemy jednocześnie zmniejszenia 

wydatków bieżących, tj. w wysokości 17.977,00zł, z tyt. dotacji celowej z budżetu na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom  i mowa tutaj jest o zmniejszeniu dwóch dotacji 

dla OSP Kazimierzów kwota zmniejszenia 405,00zł, i dla OSP Sierakówek kwota zmniejszenia 17.572,00zł. 

Zmniejszamy również wydatki o kwotę 8.000,00zł, na zakupie energii, 3.000,00zł, na zakupie usług remontowych 

i 17.000,00zł, na zakupach usług pozostałych. Jeśli chodzi o Obsługę długu publicznego – Obsługę papierów 

wartościowych, kredytów i pożyczek oraz innych zobowiązań jst zaliczanych do tytułu dłużnego tj. kredyty  

i pożyczki, tutaj następuje zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 100.000,00zł, i dotyczy to odsetek od 

samorządowych papierów wartościowych lub zaciągniętych przez jst kredytów i pożyczek. Jeśli chodzi o Oświatę 

i wychowanie tutaj w ramach Szkół podstawowych, w ramach Oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego, świetlic szkolnych, dowożenia uczniów do szkół, 

stołówek szkolnych i przedszkolnych, realizacji zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki  

i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych  w ramach aktualizacji planów finansowych 

wszystkich naszych jednostek oświatowych dokonujemy zmniejszenia wydatków na łączną kwotę na ponad 

1.003.708,00zł. Jeśli chodzi o Ochronę zdrowia – Przeciwdziałania alkoholizmowi zwiększamy wydatki bieżące  



 

 

o kwotę 20.000,00zł na zakup materiałów i wyposażenia jednocześnie zwiększając o tożsamą kwotę zakup usług 

pozostałych. W zakresie Pomocy społecznej – Domy pomocy społecznej zwiększamy wydatki bieżące o kwotę 

38.000,00zł, na zakup usług przez jst od innych jst. Dokonujemy również zmian planów finansowych w zakresie 

Zadań z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie, zasiłkach okresowych, celowych i pomocy w naturze oraz 

składkach na ubezpieczenia emerytalne i rentowe, dokonujemy również zmian w zakresie planów finansowych  

o Ośrodkach pomocy społecznej, Dodatków mieszkaniowych, Usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 

opiekuńczych i łączna kwota zwiększeń na te zadania wynosi 77.494,84zł.  Jeśli chodzi o Edukacyjną opiekę 

wychowawczą – Pomoc materialna dla uczniów o charakterze motywacyjnym dokonujemy zmniejszenia 

wydatków bieżących o kwotę 3.640,00zł i dotyczy to stypendium dla uczniów. W zakresie Rodziny tj. Świadczeń 

rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego  oraz składek na ubezpieczenia emerytalne i rentowe  

z ubezpieczenia społecznego, Karty Dużej Rodziny, Rodzin zastępczych jak również Działalności placówek 

opiekuńczo-wychowawczych dokonujemy zmniejszenia łącznych wydatków na kwotę 18.908,00zł. W zakresie 

Gospodarki komunalnej i ochrony środowiska – Gospodarka ściekowa i ochrona wód w ramach aktualizacji planu 

finansowego Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu dokonujemy zmian dotyczących zarówno 

zwiększeń wydatków związanych z wynagrodzeniami osobowymi pracowników, z tyt. zakupu usług pozostałych,  

z tyt. różnych opłat i składek ze zmniejszeniem wydatków związanych z zakupem usług remontowych i z opłat na 

rzecz budżetów jst.  Zwiększamy wydatki bieżące o kwotę 100.000,00zł, na zakup energii, dotyczy to oświetlenia 

ulic, placów i dróg. W zakresie Pozostałej działalności w ramach planu finansowego Gminnego Zakładu 

Komunalnego jak również w ramach planu finansowego Urzędu Gminy dokonuje się szeregu zmian, tj. zwiększenia 

wydatków bieżących o kwotę 126.400,00zł, na wynagrodzenia osobowe pracowników, zmniejszenia o kwotę 

17.800,00zł, ze składek na ubezpieczenie społeczne na Fundusz Pracy oraz Fundusz Solidarnościowy jak również 

zmniejszenia w wysokości 8.000,00zł, na wpłaty na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Zwiększamy wydatki również o kwotę 13.900,00zł, to są wydatki związane z wpłatami gmin i powiatów na rzecz 

innych jst oraz związków gmin, związków powiatowo-gminnych, związków powiatów, związków metropolitarnych  

na dofinansowanie zadań bieżących  i zwiększamy wydatki w wysokości 20.000,00zł, na zakup usług pozostałych. 

Łączna kwota zwiększenia wydatków na Gospodarkę Komunalną i ochronę środowiska wynosi 257.000,00zł.  

Jeśli chodzi o Kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby dokonujemy 

zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 2.718,00zł, na zakup materiałów i wyposażenia, są to zmiany dokonane 

głównie w ramach zmian w funduszach sołeckich sołectwa Kozice-Polesie, Krzywie, Rębów, Zaborów Nowy – Huta 

Zaborowska, jak również zmniejszamy wydatki bieżące o kwotę 164,44zł, z tyt. zakupu energii tj. również zmiana 

dokonana w funduszu sołeckim Kozice-Polesie. Łączna kwota zmniejszeń Wydatków bieżących wynosi 

206.241,95zł. W tej uchwale zostały zawarte wszystkie zmiany w ramach funduszy sołeckich, sołectw które 

zdecydowały się na zmianę swoich przedsięwzięć jeszcze w m-cu październik i są to wnioski sołectw które zostały 

ujęte w tej Uchwale zmieniającej Budżet Gminy Gostynin na rok 2024, sołectwo: Białe-Antoninów, sołectwo 

Jaworek, sołectwo Mysłownia Nowa, sołectwo Kiełpieniec-Mniszek-Skoki, sołectwo Kozice-Polesie, sołectwo 

Krzywie, sołectwo Legarda, sołectwo Rębów, sołectwo Zaborów Stary-Stanisławów, sołectwo Zaborów Nowy -

Huta Zaborowska, sołectwo Zwoleń. Łączna kwota dochodów Budżetu Gminy po zmianach wynosi 

94.187.112,38zł, natomiast wydatki ogółem Gminy Gostynin po zmianach wynoszą 116.065.557,76 zł. To są 

wszystkie zmiany które zostały dokonane po stronie dochodowej wydatków bieżących w budżecie, poproszę Pana 

Zastępcę o omówienie zadań inwestycyjnych Wieloletnich przedsięwzięć ujętych w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: jak Państwo zauważyli dużo się dzieje w naszej Gminie również  

w zakresie inwestycji co wynika ze sprawozdania Pani Wójt, również z tego co powiedziała przed chwilą Pani 

Skarbnik, ja chciałem tylko 3 rzeczy tylko uzupełnić jeśli chodzi o sprawozdanie, w dniu dzisiejszym ogłosiliśmy 

przetarg na „Przebudowę drogi w Sierakówku” w ramach współpracy z Lasami Państwowymi, na tę inwestycję 

mamy otrzymać kwotę dotacji 200.000,00zł, podpisała Pani Wójt z Panią Skarbnik umowę na dokumentację 

projektową „Przebudowy i rozbudowy Szkoły Podstawowej im. Władysława Broniewskiego w Lucieniu”, taka 

może drobna ale uciążliwość została zlikwidowana poprzez ułożenie destruktu asfaltowego który otrzymaliśmy 

od Marszałka Województwa Mazowieckiego, ułożyliśmy destrukt na tych rurach w Rogożewku, w Stefanowie,  

w Babach Górnych i w Polesiu, więc wyszło to całkiem nieźle, jeszcze trochę destruktu nam zostało i z Panią Wójt 



 

 

zdecydujemy co dalej. Idąc za tym co powiedziała Pani Skarbnik przedstawię teraz proponowane przez nas zmiany 

w wydatkach inwestycyjnych na ten rok. Pierwsza zmiana dot. „Przebudowy i rozbudowy stacji uzdatniania wody 

w m. Krzywie i w m. Kozice”, cała inwestycja wiadomo że jest podpisana umowa o czym mówiła Pani Wójt, cała 

inwestycja tj. 10.815.000,00zł, z czego mamy 8.000.000,00zł, dotacji, na ten rok było przeznaczone 

2.400.000,00zł, w wyniku potrzeb prosimy o obniżenie tej kwoty na ten rok do kwoty 2.122.000,00zł, była też 

finansowana ta inwestycja nie tylko z dotacji ale też z kredytów, początkowo było przewidywane z kredytów 

400.000,00zł, obecnie prosimy na zmianę tej kwoty na 522.000,00zł, czyli różnica kwoty 2.400.000,00zł  

i 2.122.000,00zł, tj. 278.000,00zł przeszłoby za Państwa zgodą na rok 2025. Nast. zmiana dotyczy „Rozbudowa 

sieci wodociągowej w m. Antoninów” po wykonaniu tej sieci z kwoty 5.483,43zł pozostało 1.945.000,05zł  

i prosimy o obniżenie tej kwoty o tę kwotę, nast. zmiana tj. „Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Sokołów”,  

z kwoty 65.000,00zł, prosimy o obniżenie tej kwoty w budżecie do 45.000,00zł, nast. zmiana tj. „Rozbudowa sieci  

w Helenowie”, z kwoty 45.000,00zł prosimy o obniżenie tej kwoty do 23.419,16zł, ta inwestycja została 

zrealizowana, nast. „Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Sierakówek – Kleniew” przewidywaliśmy 35.000,00zł, 

po wykonaniu wystarczyła kwota 19.056,08zł, czyli prosimy o obniżenie tej pierwotnej kwoty o 15. 943,94zł. Nast. 

zmiana „Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Baby Górne”, z kwoty 22.000,00zł, wykorzystaliśmy kwotę po 

wykonaniu 20.943,90zł, prosimy więc o obniżenie pierwotnej kwoty o 1.056,05zł. Możliwe są te obniżenia na tych 

drobnych wodociągach dzięki temu że wykonujemy to własnymi siłami z Zakładem Komunalnym z siedzibą  

w Solcu, gdybyśmy zlecali to firmą zewnętrznym te kwoty pierwotne byłyby dużo za małe, a tak to jeszcze 

przewidywane przez nas skromne kwoty są jeszcze za wysokie. Nast. zmiana dotyczyć będzie ”Budowy kanalizacji 

sanitarnej w m. Klusek, Białe w zakresie opracowania dokumentacji, tu całkowita kwota się nie zmienia, zmienia 

się tylko finansowanie przewidywaliśmy  100.000,00zł ze środków własnych, a w tej chwili prosimy o zmianę 

finansowania na kredyty 100.000,00zł, nie ze środków własnych tylko z kredytów. Nast. zmiana też zmiana 

finansowania w zakresie „Rozbudowy drogi gminnej w m. Budy Kozickie” – poprawa infrastruktury drogowej na 

terenie gminy, jak Pani Wójt czytała ta inwestycja została przez wykonawcę zgłoszona jako zakończona w sensie 

budowlanym, zmienia się też kwota finansowania, pierwotnie była kwota ponad 200.000,00zł, ze środków 

własnych, a w tej chwili Pani Skarbnik po analizach proponuje żeby ze środków własnych pozostawić 110.841,81zł, 

a z kredytów 101.242,25zł, całkowita kwota zadania 700.632,85zł pozostaje bezmienna. Nast. to byłaby nowa 

pozycja „Modernizacja drogi gminnej w m. Budy Kozickie”, przed chwilą czytałem również o drodze w Budach 

Kozickich, a ta pozycja którą teraz proponuję tj. 35.000,00zł jako nowa, to byłoby połączenie drogi przed chwilą 

przeczytanej i wykonanej przez wykonawcę z drogą wykonaną w latach wcześniejszych, to trzeba na to 

35.000,00zł, nas. pozycja zmieniana tj. „Wykup gruntów pod drogę gminną w m. Osiny” przewidywaliśmy kwotę 

35.000,00zł, po negocjacjach i podpisanych porozumieniach z właścicielami gruntów prosimy o obniżenie tej 

kwoty o 12.856,02zł. Nast. pozycja, tj. nowa pozycja o którą prosimy tj. „Przebudowa drogi gminnej w m. Górki 

Drugie w tamach Polskiego Ładu, w ramach podpisanej umowy, wykonywana ma być do końca tego roku droga 

w Górkach Drugich, ale chcemy zakończyć i połączyć drogę istniejącą asfaltową z tą która teraz będzie 

wykonywana i brakuje niestety 120.000,00zł, i o taką kwotę prosimy, jest to bardzo ważne zadanie, byłaby taka 

zakończona inwestycja w całości, a nie niedokończona. Nast. zmiana  o którą prosimy tj. „Modernizacja drogi 

wewnętrznej w m. Lucień”, Pani Wójt czytała że robiliśmy rozeznanie ofertowe, otrzymaliśmy 4 oferty na 

wykonanie tej drogi, zgłosiły się 4 firmy, najtańsza i dobra oferta przewyższa, w tej chwili, pieniądze które mamy 

w budżecie, a mamy na ten cel 92.216,77zł, potrzeba jeszcze 50.000,00zł, więc prosimy o zwiększenie tej kwoty 

do 142.216,77zł, jeśli Państwo to dzisiaj zaakceptujecie to niedługo ta droga będzie do cmentarza w Lucieniu 

wykonana. Nast. zmiana funduszu sołeckiego w zakresie zmiany nazwy inwestycji, w tej chwili jest „Zakup 

materiałów na budowę altany na działce gminnej w m. Zaborów Stary” w ramach funduszu sołeckiego sołectwa 

Zaborów Stary – Stanisławów, a po zmianie nazwy będzie taka; „Zakup materiałów na budowę altany na działce 

gminnej w m. Zaborów Stary wraz z wyposażeniem (ławki, stoły) w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Zaborów 

Stary – Stanisławów”. Nast. nowa pozycja, sołectwo Zaborów Nowy – Huta Zaborowska dokłada się do tej 

wcześniejszej przeze mnie przeczytanej inwestycji w kwocie 10.000,00zł, prosimy o wprowadzenie tej kwoty  

w zakresie funduszu sołeckiego sołectwa Zaborów Nowy – Huta Zaborowska. Nast. zmiana dotyczy „Budowy 

Urzędu Gminy wraz z infrastrukturą towarzyszącą”, jak Pani Wójt również czytała został ogłoszony przetarg na 

wyposażenie tego budynku w zakresie umeblowania, kwota oferty przewyższała nasz fundusz który zamawiający 



 

 

zamierzał przeznaczyć na ten cel, przetarg został unieważniony, w związku z tym prosimy o zmianę niecałkowitej 

kwoty zadania przewidywanej na ten rok w kwocie 9.460.941,56zł, ale o przesunięcie 1.000.000,00zł, na rok 

przyszły, bowiem zaraz ogłosimy odnowa przetarg i związku z powyższym już mało zostało do końca roku nie 

zdążymy umeblować tego budynku w roku bieżącym i 1.000.000,00zł prosimy przesunąć na rok następny. Nast. 

zmiana w zasadzie rezygnacja sołectwa Zaborów Nowy – Huta Zaborowska z zakupu samochodu strażackiego 

używanego dla OSP Zaborów Nowy, była to kwota 22.760,89zł, rezygnacja czyli prosimy o zdjęcie tej kwoty, nas. 

zmiana dot. „Modernizacji garażu w zakresie bramy garażowej  z opracowaniem dokumentacji projektowej OSP 

Sokołów”, w tej chwili w budżecie jest kwota wprowadzona tylko z dotacji którą możemy otrzymać w wysokości 

40.000,00zł, po naszych analizach wynika że ta kwota nie wystarczy, prosimy o dodanie do tej kwoty, kwoty 

13.000,00zł, czyli razem byłoby 53.000,00zł. Nast. nawa pozycja „Zakup monitorów interaktywnych  

z przeznaczeniem dla dzieci z orzeczeniami o niepełnosprawności dla Szkoły Podstawowej w Białotarsku, prosimy 

o wprowadzenie kwoty 15.000,00zł, nast. zmiana, korekta w zasadzie kwoty, „Budowa i modernizacja 

infrastruktury społecznej” w budżecie jest na ten rok 3.200.000,00zł, prosimy o obniżenie tej kwoty o 3.612,12zł. 

Nast. zmiana dotyczy „Zakupu i montażu lamp solarnych przy drodze gminnej na terenie sołectwa Baby Górne - 

Rybne w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Baby Górne – Rybne”, prosimy o dodanie kwoty 1.271,08zł,  

do tego funduszu czyli po dodaniu kwota byłoby 21.599,98zł, nast. zmiana „Zakup i montaż lamp solarnych na 

terenie sołectwa Białe – Antoninów” w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Białe – Antoninów, w tej chwili  

w budżecie jest  43.360,72zł, prosimy o obniżenie tej kwoty o 5.490,77zł. Nast. zmiana „Zakup i montaż lamp 

solarnych na terenie Kiełpieniec-Mniszek-Skoki w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Kiełpieniec-Mniszek-

Skoki, z kwoty 33.000,00zł prosimy o obniżenie do kwoty 29.999,96zł, nast. zmiana „Zakup lamp solarnych  

na działkę przy Domu Ludowym w Legardzie” w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Legarda z kwoty 

17.000,00zł, prosimy o obniżenie do kwoty 15.000,00zł, nast. zmiana ”Zakup lamp solarnych przy drodze gminnej 

w m. Zwoleń” w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Zwoleń prosimy o obniżenie kwoty 25.130,52zł do kwoty 

22.499,37zł. Nast. nowa pozycja w ramach dotycząca tych lamp solarnych „Zakup i montaż lamp solarnych  

na terenie Mysłownia Nowa” w ramach sołectwa Jaworek, prosimy o wprowadzenie kwoty 640,70zł, i do tego 

samego sołectwa ale już w ramach sołectwa Mysłownia Nowa prosimy o wprowadzenie kwoty 6.859,30zł.  

Nast. zmiana dotyczy „Zakupu i montażu budynku gospodarczego w m. Krzywie” w ramach sołectwa Krzywie,  

z kwoty 7.000,00zł prosimy o podwyższenie tej kwoty do 8.263,04zł, nast. zmiana „Zakup kontenera do świetlicy 

wiejskiej w Choinku” prosimy o wprowadzenie nowej pozycji w kwocie 18.594,59zł. Nast. pozycja zmieniana  

tj. „Zakup mebli do altany na działce gminnej w Mysłowni Nowej” w ramach funduszu sołeckiego sołectwa 

Jaworek z kwoty 14.700,00zł prosimy o obniżenie do kwoty 14. 059,30zł. Nast. zmiana „Opracowanie 

dokumentacji projektowej na budowę elementów małej architektury” – plac zabaw oraz siłownia w Mysłowni 

Nowej w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Mysłownia Nowa z kwoty 8.000,00zł prosimy o obniżenie do 

kwoty 5.535,00zł. Nast. zmiana „Zagospodarowania terenu działki gminnej w Mysłowni Nowej” w ramach 

funduszu sołeckiego sołectwa Mysłownia Nowa z kwoty 10.000,00zł, prosimy o obniżenie do kwoty 5.605,70zł, 

nast. ostatnia zmiana którą ja tu mam tj. „Rezygnacja z dotacji w wys. 100.000,00zł, dla gminy Miasta Gostynina” 

na wspólną realizację drogi w Nagodowie o czym pewnie Pani Wójt powie przy stosownej uchwale, czyli 

rezygnacja ze 100.000,00zł na ten rok. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo Panu Zastępcy i także Pani Skarbnik  

za omówienie obydwóch projektów uchwał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś wnioski bądź propozycje zmian 

bądź zapytania co do uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej? Brak. 

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 58/VIII/2024 została przyjęta 14 głosami za 1 głos wstrzymujący co stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 



 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Gminy Gostynin na rok 2024. 

Czy co do tego projektu uchwały są jakieś wnioski bądź zapytania? Brak. 

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 59/VIII/2024 została przyjęta 15 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: określenia zasad udzielania dotacji celowej  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w Gminnej Ewidencji Zabytków Gminy Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: uchwała oczywiście była omawiana na wczorajszych komisjach, ja powiem tylko 

krótko że podjęcie tej uchwały umożliwi w ramach oczywiście możliwości budżetowych gminy na lata następne, 

umożliwi przyznawanie przez Radę Gminy dotacji na zabytki wpisane do rejestru zabytków bądź wpisane  

do Gminnej Ewidencji Zabytków, uchwała omawia cele na jakie może być przeznaczona dotacja konkretnie, 

omawia też wymogi jakie musi spełnić potencjalny beneficjent, zasady, stosowny załącznik jest, jakie wnioski musi 

złożyć potencjalny beneficjent, oczywiście jeśli Rada Gminy przyzna komu kolwiek dotację to wówczas Pani Wójt 

Gminy z Panią Skarbnik podpiszą z beneficjentem stosowną umowę z której będzie musiał się wywiązać, rozliczyć. 

Dotacja będzie mogła przyznana być, tak ogólnie powiem tylko na roboty zgodnie z prawem, czyli będzie musiała 

być jeśli będzie wymagane stosowny projekt budowlany, uzgodnienie z Konserwatorem Zabytków itd. Ale Rada 

Gminy podejmując tę uchwałę umożliwi generalnie w miarę możliwości finansowych gminy ratowanie zabytków. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo czy Państwo Radni mają jakieś zapytania 

bądź propozycje zmian dla przedstawionej uchwały? Brak. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 60/VIII/2024 została przyjęta 15 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: uchylenia uchwały Nr 611/LVII/2024 Rady Gminy 

Gostynin z dnia 5 marca 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Gostynina na realizację 

zadania dotyczącego budowy drogi gminnej, wewnętrznej od ul. Kowalskiej wzdłuż granic miasta do wsi 

Nagodów. 

Wójt Gminy Renata Kędzierska: z racji takiej że gmina Miasta Gostynina poinformowała iż w bieżącym roku nie 

będzie realizowała zadania pn. Budowa drogi gminnej, wewnętrznej od ul. Kowalskiej do miejscowości Nagodów, 

w związku z tym też nie oczekują od nas dotacji celowej w wysokości 100.000,00zł, dlatego też proszę Radę  

o podjęcie takiej uchwały żeby zrezygnować po prostu z tej dotacji na ten rok, natomiast będziemy wnioskować  

i zabiegać o to żeby w przyszłym roku to zadanie znalazło się w zadaniach Miasta Gostynina też z tego względu że 

na tę drogę jest już sporządzona dokumentacja projektowa i tak naprawdę ze strony tutaj Gminy Gostynin zabiegi 

trwają kilka lat także zależy nam na pewno na tym żeby ta droga została zbudowana i będziemy o to zabiegać. 

Dziękuję 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo czy do tego projektu uchwały są jakieś 

wnioski bądź propozycje zmian? Brak. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 61/VIII/2024 została przyjęta 15 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku sołectwa Baby Dolne – Rybne w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 

2025. 

Wójt Gminy Renata Kędzierska: pierwszy wniosek sołectwa Baby Dolne - Rybne który wpłynął zawierał błędy 

merytoryczne w związku z tym nie mógł być zaopiniowany pozytywnie, kolejny wniosek który mogło złożyć  

to sołectwo złożyło jednakże po wymaganym terminie, nieterminowo, w związku z tym Rada Gminy zobligowana 

jest do odrzucenia tego wniosku zgodnie z przepisami prawa. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

wnioski bądź zapytania do tego projektu uchwały? Brak 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 62/VIII/2024 została przyjęta 14 głosami za, 1 głos wstrzymujący co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 96/2, 96/3, 96/4, 

208/1 położonych we wsi Białe, gmina Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały również był omawiany na wczorajszych komisjach, powiem 

krótko że właściciele nieruchomości tych czterech działek złożyli do Wójta Gminy wniosek z prośbą o przystąpienie 

do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego dotyczącego tych działek, my po analizie tego wniosku 

jak również po analizie studium uwarunkowań kierunków zagospodarowania przestrzennego w tym terenie 

dochodzimy do wniosku, że wniosek może być zasadny i nie ma rozbieżności pomiędzy prośbą właścicieli 

nieruchomości, a studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, a nawet zmiana 

przystąpienie do tego planu poprawi warunki zagospodarowania tych działek z korzyścią do właścicieli 

nieruchomości jak również  potencjalnie dla gminy bowiem w tej chwili te działki są raczej nie do zabudowy a po 

ewentualnej zmianie tego planu będą do zabudowy, w związku z tym być może jakieś podatki od nieruchomości 

również kiedyś do nas wpłyną. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo, czy do przedstawionego projektu 

uchwały są jakieś wnioski, propozycje zmian bądź zapytania? Brak 

opinie: 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 



 

 

Uchwała nr 63/VIII/2024 została przyjęta 15 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego gruntów zabudowanych stanowiących działkę nr ewid. 152/6 o pow. 0,30 ha położoną 

na terenie wsi Leśniewice gm. Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt tej uchwały również był omawiany wczoraj. Gmina Gostynin stałą  

się właścicielem tej nieruchomości w Leśniewicach przy drodze powiatowej, jest to działka zabudowana, działka 

ma powierzchnię 30 arów, jest założona księga wieczysta. Gmina Gostynin pozyskała tę działkę w wyniku spadku  

po zmarłym właścicielu nieruchomości który nie miał spadkobierców. Prosimy Państwa o wyrażenie zgody  

na sprzedaż tej nieruchomości bowiem nieruchomość jest wyceniona na kwotę ok 250.000,00zł, ale połowa tej 

kwoty stanowi zadłużenie, po prostu zmarły posiadał różne zobowiązania i jak najszybciej należałoby spróbować 

sprzedać tę nieruchomość ponieważ odsetki od tych zobowiązań już będą obciążały gminę Gostynin. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

zapytania do projektu uchwały? Brak. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 64/VIII/2024 została przyjęta 15 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości lokalowej nr 6 o powierzchni użytkowej 23,18 m2
, położonej w budynku 

mieszkalnym oznaczonym numerem porządkowym 51 i udziału w wysokości 11/100 w prawie własności działki 

nr 25/4 położonej w obrębie Lucień gm. Gostynin, stanowiącej własność Gminy Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: najemca tego lokalu wystąpił do Wójta Gminy Gostynin z prośbą o umożliwienie 

zakupu tego lokalu, stwierdziliśmy że możemy my jako Urząd się przychylić do tej prośby, niemniej właściwość 

należy do Rady Gminy Gostynin. Lokal nie jest duży, jest 23 m2 , lokal jest położony w budynku w Lucieniu na 

skrzyżowaniu skręcając w kierunku Miałkówka, na tym skrzyżowaniu po lewej stronie ten budynek się znajduje. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

zapytania do projektu uchwały? Brak. 

opinie: 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 65/VIII/2024 została przyjęta 15 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: Podjęcie uchwały w sprawie:  przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Gostynin na lata 2025-2035. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Wójt, Strategia stanowi 

wieloletnią koncepcję rozwiązywania problemów społecznych gminy, podobnie jak inne dokumenty strategiczne, 

jest uwarunkowana prawnie. Podstawą jurydyczną do opracowania niniejszej Strategii jest ustawa o pomocy 



 

 

społecznej. Tworząc niniejszą Strategię Rozwiązywania Problemów Społecznych opierano się na kluczowych dla 

tej materii aktach prawnych tak, aby była ona kompatybilna oraz komplementarna z założeniami polityki państwa 

oraz ustawami nakładającymi na administrację rządową i samorządową określone obowiązki. Strategia 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Gostynin na lata 2025-2035 jest zgodna z kierunkami polityki  

w sferze społecznej zawartymi w dokumentach strategicznych realizowanych na poziomie krajowym  

i regionalnym. Zawiera zadania, które stanowią wyzwania dla całej społeczności lokalnej i wszystkich instytucji 

publicznych oraz niepublicznych, które działają na polu polityki społecznej w Gminie. Taka zasada partnerstwa  

i współpracy jest jednym z fundamentalnych elementów polityki strukturalnej Unii Europejskiej.  

(Z sali posiedzeń wyszła Radna Jolanta Elżbieta Sulma) 

Jednak wdrażanie Strategii, zawierającej zadania będące w kompetencjach wielu lokalnych i ponadlokalnych 

instytucji, organizacji  i środowisk, wymaga ścisłej koordynacji, a także współpracy pomiędzy zainteresowanymi 

stronami. Stąd też efektywność realizacji zadań wyodrębnionych w Strategii, w dużej mierze zależała będzie  

od instytucji zarządzającej jej wdrażaniem – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie. Bezpośrednim 

koordynatorem Strategii jest Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie. Zadaniem 

koordynatora jest ciągły nadzór nad pracami GOPS w zakresie wdrażania i aktualizacji Strategii. Strategia 

Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Gostynin stanowi kontynuację istniejącego systemu wsparcia 

i tworzy możliwość jego uzupełnienia o nowe rozwiązania. Jej założenia są dostosowane do zidentyfikowanych  

w procesie badawczym problemów i potrzeb społecznych i przewidują planowane sposoby ich zaspokajania.  

W związku z powyższym, z jednej strony Strategia proponuje zmianę stosowanych metod tak, by chronić przed 

zagrożeniami społecznymi, z drugiej zaś wskazuje na konieczność przejścia do prewencji trudnych sytuacji 

życiowych, tak aby nie dopuścić do ich wystąpienia lub maksymalnie skrócić czas ich trwania. Cele strategiczne  

i kierunki działań sformułowane zostały w oparciu o analizę systemu pomocy społecznej, edukacji, ochrony 

zdrowia, profilaktyki uzależnień i sytuację na lokalnym rynku pracy. Strategia zakłada rozszerzenie i pogłębienie 

form wsparcia w zakresie pomocy społecznej, a także szeroką współpracę z różnymi instytucjami i organizacjami 

pozarządowymi działającymi w tym obszarze. W myśl ustawy o pomocy społecznej, podejmowane działania 

powinny doprowadzić, w miarę możliwości, do życiowego usamodzielnienia się objętych nią osób i rodzin oraz do 

ich integracji ze środowiskiem. Analiza problemów społecznych będących przedmiotem Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych dla Gminy Gostynin, zwraca również uwagę na tzw. nowe ryzyka socjalne, czyli trudne 

sytuacje, nie tylko materialne, które pojawiły się w efekcie zmian zwłaszcza demograficznych. Zapisy zawarte  

w Strategii realizowane będą zgodnie z wytyczonymi działaniami. Strategia będzie podlegać okresowym 

weryfikacjom i niezbędnym modyfikacjom związanym ze zmieniającą się rzeczywistością społeczno-ekonomiczną, 

zidentyfikowanymi potrzebami mieszkańców gminy Gostynin i przepisami prawa. Wielość i różnorodność potrzeb 

społecznych, przy istniejących ograniczeniach budżetowych, oznacza potrzebę zwiększenia efektywności pomocy 

społecznej poprzez racjonalne określanie wydatków, maksymalne wykorzystanie istniejącego potencjału oraz 

stosowanie rozwiązań o charakterze bardziej systemowym niż akcyjnym. Zgodnie z celami strategicznymi 

głównym założeniem niniejszego dokumentu, jego realizacja powinna przyczynić się do podniesienia jakości życia 

mieszkańców gminy Gostynin, ze szczególnym uwzględnieniem dzieci, młodzieży, osób starszych oraz grup osób 

wykluczonych lub zagrożonych wykluczeniem społecznym. Należy zaznaczyć, że zadania z zakresu szeroko 

rozumianej polityki społecznej realizowane są za pomocą wszelkich dostępnych kompetencji i możliwości Gminy, 

natomiast Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych jest wyborem priorytetowych obszarów i kierunków 

działań, które uznane zostały za kluczowe, a więc umożliwiające najskuteczniejsze i najbardziej efektywne 

osiągnięcie założonych rezultatów. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję  Pani Kierownik, czy ktoś z Państwa Radnych  

ma jakieś zapytania, wnioski do projektu uchwały? Brak. 

opinie: 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi 

załącznik do protokołu. 



 

 

Uchwała nr 65/VIII/2024 została przyjęta 14 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: Informacja Przewodniczących komisji o realizacji 

wniosków komisji.     

Komisja Budżetu i Finansów wniosków nie wypracowała, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska wniosków nie wypracowała, 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji wniosków nie wypracowała,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej wniosków nie wypracowała, 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu  13-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak odczytał: Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

Czy do przesłanych protokołów z poprzednich sesji są jakieś wnioski bądź propozycje zmian? Brak. 

(Na salę posiedzeń wróciła Radna Jolanta Elżbieta Sulma) 

Protokoły z VI i z VII Sesji Rady Gminy Gostynin zostały przyjęte 15 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Wójt Gminy Gostynin Renata Kędzierska: Szanowni Państwo chciałam Państwa zaprosić serdecznie na naszą 

gminną uroczystość Przegląd pieśni patriotycznej „Ku pamięci”, która odbędzie się 8 listopada o godz. 16:00  

w Sierakówku. O godz. 16:00 rozpoczniemy tę uroczystość złożeniem wiązanek kwitów pod pomnikiem Marszałka 

Józefa Piłsudskiego, następnie będzie można wysłuchać uczestników przeglądu pieśni patriotycznych, będzie też 

koncert Gminnego chóru Vox Cordis i słodki poczęstunek na koniec. Serdecznie zapraszam. 

Radna Jolanta Sulma: ja mam pytanie o inwestycje dotyczące destruktu, destruktu który Państwo pozyskaliście 

tutaj dla gminy dla tych miejscowości i czy jest jeszcze możliwość skorzystania bo tam słyszałam w nazwie że jest 

jeszcze bo potrzebny byłby bardzo w miejscowości Kiełpieniec-Mniszek, tam gdzie była zrobiony z Ładu i tam 

brakło 150 m, a jest bardzo ciężki wyjazd stamtąd. Prosili mnie mieszkańcy osobiście i czy możliwość jest taka 

skorzystania z tego destruktu to bardzo bym o to prosiła i taki jest wniosek i prośba do Państwa. Dziękuję.  

Sołtys sołectwa Bolesławów Jarosław Kołaczkowski: jako przedstawiciel mieszkańców wsi Bolesławów wnioskuję 

Panią Wójt i Radę Gminy o uwzględnienie w budżecie na rok 2025 inwestycji pn. „Przebudowa drogi gminnej  

w m. Bolesławów”. Prosimy o dołożenie funduszy do inwestycji tak aby wspólnymi siłami poprawić jakość drogi 

gminnej w Bolesławowie. Prośbę swą motywuję tym, iż na naszą drogę składają się trzy fundusze sołeckie 

miejscowości Bolesławów, Podgórze oraz Zwoleń. Połączenie trzech funduszy tj. kwota ok 51.600,00zł, która 

odciąży budżet gminy a pomoże zrealizować potrzeby mieszkańców Bolesławowa. Zwracam się z ogromną prośbą 

o wsparcie połączenia funduszy celem wykorzystania jak najkorzystniej środków przeznaczonych na ten cel. 

Dziękuję bardzo. 

Sołtys sołectwa Górki Drugie Roman Gientka: ja chciałem podziękować Wysokiej Radzie za to się przychyliła do 

przegłosowania tych pieniędzy co brakowało na tą drogę, bo tak się układa nieszczęśliwie że zawsze braknie tych 

pieniędzy na dokończenie całej drogi bo żeśmy przekazali fundusz z dwóch wsi i to też jeszcze brakło, aż mnie to 

zadziwiło że 120.000,00zł to jest poważna suma i za to bardzo dziękuję, że Rada się do tego przychyliła  

i przegłosowała. Jeszcze raz dziękuję bardzo. 

 

Do punktu 15-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 17.45 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: podziękował Radnym, Wójtowi Gminy, Zastępcy Wójta 

Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, wszystkim obecny za uczestnictwo w obradach VIII Sesji Rady 

Gminy i zamknął je. 

 



 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Protokołowała: 

B. Gospodarowicz 

        

               

 

     Przewodniczący Rady Gminy 

Kamil Balcerzak 

 

 

 

 

 

 

 


